
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 1/2024 

z 1. riadneho rokovania Rady Audiovizuálneho fondu v roku 2024. 
 

Dátum, čas a miesto konania: 16 januára  2023 od 14.00 hod., Juraj Spitzer Room na 

1. poschodí  budovy sídla AVF na Grösslingovej 53 v Bratislave. 

 

Forma zasadnutia:  kombinovaná, prezenčne a formou videokonferencie 

 
Prítomní prezenčne: podpredsedníčka rady Mgr. Slavomíra Salajová;  členovia:  JUDr. Ivana 
Maláková;  Mgr. Richard Kováčik, PhD.;  Mgr. Vincent Štofaník;  prof. Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD.;  
prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD.;    
Prítomní formou videokonferencie: Mgr. Marta Švecová,  JUDr. Radoslav Remšík (pripojil sa počas 1. 
bodu programu    
Hostia:  Mgr. Vladimír Burianek, ArtD., riaditeľ fondu,   
 
Podpredsedníčka  rady na úvod oznámila, že Barbora Struss sa dňa 10. januára 2024 vzdala členstva 
v rade. Následne vykonala prezenciu a skonštatovala, že na začiatku  rokovania sú prítomní siedmi 
členovia a Rada Audiovizuálneho fondu (ďalej len „rada“)  je uznášaniaschopná. 
 
Prítomní boli informovaní, že zo zasadnutia je realizovaný záznam komunikácie členov formou 
videokonferencie cez  aplikáciu MS Teams. Rokovanie bolo prenášané formou živého vysielania na 
youtube.com. Jeho záznam je zverejnený na:  https://www.youtube.com/watch?v=mf2MFmHyles 
 
Podpredsedníčka rady navrhla za overovateľku zápisu Ivanu Malákovú, ktorá s tým súhlasila. 
 
Hlasovanie: 

ZA: 7 (R. Kováčik, J. Paštéková, I. Maláková, V. Štofaník, Z. Gindl-Tatárová, S. Salajová, M. Švecová)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  
Rada návrh schválila.  
 

Po hlasovaní podpredsedníčka rady predniesla návrh programu ako bol uvedený pozvánke: 

 

1. Voľba predsedu/predsedníčky rady 

2. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

2.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

2.2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

2.3. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

3. Žiadosť Inout Studio s.r.o. o zmenu vecného výstupu v zmluve AVF 103/2020-2/1.1.2 

4. Návrh na predĺženie funkčného obdobia členov odbornej komisie pre program 2: Martina 

Palúcha a Michala Juhása, ktorým sa končí 26.2.2024. 

5. Rôzne 

6. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 

Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu 

podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné 

rokovanie) 

 



 

Strana 2 z 7 

 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 (R. Kováčik, J. Paštéková, V. Štofaník, I. Maláková, , Z. Gindl-Tatárová, S. Salajová, M. Švecová)  

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh programu schválila.  

 

1. VOĽBA PREDSEDU/PREDSEDNÍČKY RADY 

 

Na úvod podpredsedníčka rady informovala, že Vincent Štofaník sa k 14. januáru 2024 vzdal funkcie 

predsedu rady.  

Zuzana Gindl-Tatárová navrhla, aby sa voľba odložila na neskôr, keď bude vymenovaný nový/-á, 

člen/-ka rady. 

Vzhľadom na všeobecný konsenzus s týmto návrhom, rada odložila voľbu predsedu/predsedníčky na 

najbližšie rokovanie rady po vymenovaní jej deviateho člena. 

 
2. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A 

KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

V priebehu rokovania o tomto bode programu sa cez aplikáciu MS Teams  pripojil Radoslav 

Remšík. 
 

2.1 Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

Riaditeľ fondu informoval: 

- Dňa 9. januára 2023 fond obdržal zmluvu z MK SR o poskytnutí príspevku zo štátneho 

rozpočtu na podporu audiovizuálnej kultúry a priemyslu v roku 2024 

- K rokovaniu sa formou videokonferencie pripojila ekonómka fondu Barbora Kovarik -

Böhmerová, ktorá dňa 8. januára 2023 začala pracovný pomer s fondom 
- Dňa 20.12.2023 bola kancelárii AVF doručená  žiadosť RTVS o stanovisko k možnosti 

spoločného postupu vo veci vymáhania pohľadávok voči spoločnosti JMB Film & TV 

Production Bratislava  v súvislosti s projektom Generál (Štefánik).  

 Podpredsedníčka rady navrhla, aby rada prijala uznesenie, ktorým odsúhlasí  pristúpenie fondu 

k  spoločnému postupu s RTVS aj s Českou televíziou  na vyhlásenie konkurzu na majetok dlžníka. 

 
UZNESENIE č.  1/2024 z 16. 1. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje pristúpenie fondu k spoločnému postupu RTVS a Českej televízie 

vyhlásenia konkurzu na majetok dlžníka JMB Film & TV Production Bratislava spol. s r.o. a poveruje riaditeľa 

fondu, aby zabezpečil jeho realizáciu. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, J. Paštéková, V. Štofaník, I. Maláková, , Z. Gindl-Tatárová, R.Remšík, S. Salajová M.Švecová)  

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada  uznesenie schválila. 

 

 
- Dňa 27.12. bola AVF doručená výzva právnej kancelárie v zastúpení žiadateľa Bright sight 

pictures ( projekt Generál Golian) na prešetrenie údajného úniku informácií z IS AVF – 
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odoslanie anonymného listu so sfalšovanou obálkou AVF  so scenárom k uvedenému 

projektu  riaditeľovi Múzea SNP. Riaditeľ AVF písomne oboznámil advokátsku kanceláriu 

o postúpení predmetnej sťažnosti dozornej komisii AVF. 

- Dňa 29.12.2023 bol podaný AVF návrh na  zapísanie schémy štátnej pomoci na základe jej 

schválenia PMÚ. 

- Dňa 12.1.2024 sa uskutočnilo na základe návrhu riaditeľa AVF prvé stretnutie pracovnej 

skupiny k príprave pripomenutia 15.výročia vzniku AVF. 

- 15. januára 2024 boli vyhlásené výzvy fondu na predkladanie žiadostí číslo 2, 3, 4, 5, 6/2024 

- Riaditeľ informoval radu o nutnosti uhradiť tri faktúry z minulých období od spoločnosti 

aSc- Applied Software Consultants, ktorá je správcom informačných a registračných 

systémov fondu, ktoré sú v celkovej výške  48 720 Euro. 

 

UZNESENIE č.  2/2024 z 16. 1. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje úhradu záväzkov vyplývajúcich z objednávok č. 26/2021, 

1/2022 a 15/2023 dodávateľa servisných a programátorských služieb a technickej podpory 

informačných systémov fondu voči spoločnosti aSc Applied Software Consutlants s.r.o. (faktúry č. 

9022000012 v sume 13.920,- eur; faktúry č. 9023000030 v sume 17.400,- eur a faktúry č. 

9023000142 v sume 17.400,- eur) spolu v celkovej sume 48.720,- eur vrátane DPH a poveruje 

riaditeľa fondu, aby zabezpečil realizáciu. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, J. Paštéková, V. Štofaník, I. Maláková, , Z. Gindl-Tatárová, R.Remšík, S. Salajová M.Švecová)  

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada  uznesenie schválila. 

 

- Riaditeľ AVF priebežne komunikuje o aktuálnej situácii v audiovizuálnom prostredí so 

zástupcami tohto prostredia, o akýchkoľvek rozhodnutiach a krokoch v mene fondu, bude 

vopred informovať radu. 

- Riaditeľ informoval radu, že kancelária fondu zvládla administráciu a zverejnenie dodatkov 

a zmlúv zo všetkých riadnych aj mimoriadnej výzvy z roku 2023. 

 

Jelena Paštéková upozornila riaditeľa, že členovia rady nie vždy dostávajú mailom prístup 

na rokovanie odborných komisií. 

 

2.2 Kontrola plnenia úloh a uznesení 

Riaditeľ informoval radu o prijatých  opatreniach, ktoré vyplynuli z uznesení Dozornej komisie  

č. 25 a 26/2023 zo dňa 25.8.2023.  Kancelária AVF pripraví do 31.3.2024 návrh maximálnej 

miery záväzkov pre najbližšie rozpočtové obdobie. Návrhu bude predchádzať podrobný audit 

doterajších záväzkov na základe uzavretých zmlúv, ktoré sú aktuálne platné, so špecifikáciou 

pre jednotlivé programy a podprogramy. 

 

2.3 Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

Pracovníčka fondu Jana Smokoňová informovala radu o aktivitách Slovenskej filmovej 

agentúry od ostatného rokovania: 
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- Pracovníčky fondu  sa v decembri 2023 zúčastnili v Londýne na trhu  filmových lokácií 

Focus, kde absolvovali okrem iného aj  stretnutie EUFCN – (Európske združenie filmových 

komisií), stretnutia s producentami, lokačnými manažérmi, poskytovali konzultácie 

potenciálnym projektom nakrúcania na Slovensku, absolvovali samostatné stretnutie so 

zástupcami  Sky Studios a Netflix. 

- Spolupracovali na príprave  metodického usmernenia pre  program 5 

- Poskytli konzultácie ohľadom zrušeného projektu „Black Kaiser“ – komunikácia 

s producentami a slovenskými servisnými spoločnosťami ohľadom zmien podmienok 

v metodickom usmernení pre program 5. 

- Začali prípravu účasti fondu na filmovom trhu, ktorý sa uskutoční počas MFF Berlin 2024 

- Sprevádzali v Bratislave indickú produkčnú spoločnosť, ktorá na základe účasti fondu na 

veľtrhu v Dillí prišla na obhliadky na Slovensko 

- Začala príprava žiadosti pre výberové konanie  Eurimages  na e-vzdelávaciu platformu pre 

udržateľné filmové produkcie. 

 

3. ŽIADOSŤ INOUT STUDIO S:R:O: O ZMENU VECNÉHO VÝSTUPU V ZMLUVE AVF 103/2020-

2/1.1.2 

 

Riaditeľ predložil rade druhú žiadosť Inout Studio s.r.o. o zmenu vecného výstupu. Rada na 

konci roku 2022 žiadosť už posudzovala. Svojim uznesením č. 38/2022 z 20.12.202 súhlasila so 

zmenou termínu  vyúčtovania z 29.04.2023 na 31.10.2024,  zmenu vecného výstupu zo zmluvy 

neschválila. Riaditeľ informoval radu, že žiadateľ dostal úhrnne 360 tisíc Euro na vývoj, 

produkciu a inflačnú dotáciu a v programe 5 má na tento projekt registráciu v predbežnej 

výške 71 tisíc Euro. Riaditeľ upozornil, že vyhovením žiadosti sa vytvorí precedens pre ďalších 

žiadateľov. Zároveň uviedol, že v žiadosti sa neuvádzajú žiadne nové skutočnosti, ktoré by boli 

podstatné pre zmenu predchádzajúceho rozhodnutia rady. 

Po diskusii podpredsedníčka rady dala hlasovať o žiadosti. 

 
UZNESENIE č.  3/2024 z 16. 1. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje žiadosť Inout Studio o zmenu vecného výstupu zo zmluvy AVF 103/2020-

2/1.1.2 z „dokončené kinematografické dielo vo verzii určenej na verejné uvedenie s písomným potvrdením 

distributéra o uskutočnenom verejnom uvedení v kinodistribúcii na územi SR“ na „hrubý zostrih 

kinematografického diela“. 

Hlasovanie: 

ZA: 1 (S. Salajová)  

PROTI: 4 ( J. Paštéková, V. Štofaník, Z. Gindl-Tatárová, R .Remšík, ) ;  

ZDRŽAL SA: 3 (M.Švecová, I. Maláková, R. Kováčik,)  

Rada  uznesenie neschválila. 

 

 

4. NÁVRH NA PREDĹŽENIE FUNKČNÉHO OBDOBIA ČLENOV ODBORNEJ KOMISIE PRE PROGRAM 

2 -  MARTINA PALÚCHA A MICHALA JUHÁSA OD 26.2.2024 
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Kancelária fondu má od oboch členov odbornej komisie písomný súhlas s pokračovaním 

funkčného obdobia po 26.2.2024, ako aj všetky doklady potrebné pre schválenie ich 

nominácie. 

 

 

UZNESENIE č.  4/2024 z 16. 1. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh riaditeľa na predĺženie funkčného obdobia Martina Palúcha, člena 

odbornej komisie pre program 2 od 26. februára 2024 na obdobie dvoch rokov. 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, J. Paštéková, V. Štofaník, I. Maláková, , Z. Gindl-Tatárová, R.Remšík, S. Salajová M.Švecová)  

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada  uznesenie schválila. 

 

 
UZNESENIE č.  5/2024 z 16. 1. 2024 

Rada Audiovizuálneho fondu schvaľuje návrh riaditeľa na predĺženie funkčného obdobia Michala Juhása, člena 

odbornej komisie pre program 2 od 26. februára 2024 na obdobie dvoch rokov. 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, J. Paštéková, V. Štofaník, I. Maláková, , Z. Gindl-Tatárová, R.Remšík, S. Salajová M.Švecová)  

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada  uznesenie schválila. 

 

 
5. RÔZNE 

 

- Podpredsedníčka rady informovala o legislatívnych plánoch vlády v súvislosti s budúcou 

existenciou Audiovizuálneho fondu a pripomienkach, ktoré k nim predložilo MK SR. Rada 

bude pozorne sledovať predbežnú informáciu k predkladanému vládnemu návrhu zákona. 

- Riaditeľ fondu informoval, že plánuje požiadať ministerku kultúry o stretnutie. 

 

- Podpredsedníčka rady opätovne komunikovala s Slovenskou komorou auditorov, ktorá 

predpokladá, že v priebehu februára by mohol býť pripravený návrh metodického 

usmernenia auditu  vyúčtovaní z fondu podporených žiadostí. 

 

- Podpredsedníčka rady navrhla, aby sa rada zaoberala aj vlastnými cieľmi a  úlohami v roku 

2024. 

- V súvislosti tým a zároveň v nadväznosti na decembrové zasadnutie rady Jelena Paštéková 

pripomenula nutnosť aktualizácie výskumu audiovizuálneho prostredia vzhľadom na 

stanovenie dlhodobejších strategických cieľov. Materiál Mapovanie audiovizuálneho 

sektora na Slovensku zahŕňa ako posledné údaje z r. 2018. Požiadala, aby bol zaslaný 

všetkým členom rady. Od r. 2019  sa situácia v mnohom zmenila (vnútorná 

reštrukturalizácia audiovizuálneho prostredia, kovid a jeho dopady, inflácia), výsledky 

nezodpovedajú dnešku. Keďže členovia rady zastupujú jednotlivé oblasti podpory AVF 

(produkcia, tvorba, distribúcia, televízni vysielatelia, retransmisia, zástupca MK) tak J. 

Paštéková navrhla, aby si všetci materiál pozreli a zhruba v mesačnom horizonte sa stretli 
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na pracovnej skupine, kde sa vyhodnotí jeho potenciál. Ten sa bude odvíjať aj 

od finančných možností podpory a formy nového výskumu. 

  

- Úloha č. 2024/1.01: Kancelária fondu preverí možnosti zabezpečenia obdobného 

výskumného projektu, finančné podmienky v rozpočte fondu, aj podmienky jeho 

verejného obstarávania. 

 

- Po preskúmaní finančných možností  fondu sa vytvorí pracovná skupina, ktorá definuje 

potreby a oblasti výskumu audiovizuálneho prostredia na Slovensku. 

 

- Vincent Štofaník navrhol, aby sa od budúceho rokovania rady všetky riadne zasadnutia 

rady konali iba prezenčnou formou, za osobnej  prítomnosti členov rady. 

- Po diskusii členov rady k tejto téme  sa dohodli, že primárnou formou ostane prezenčné 

rokovanie a prípadne sa členovia aj vzhľadom na program,  témy, ktoré treba 

prediskutovať, dohodnú, že nasledujúce rokovanie bude len prezenčnou formou.  

 

- Zuzana Gindl-Tatárová navrhla pokračovať v téme kreditov slovenských kreatívnych 

pracovníkov. Pripomenula, že na jeseň roku 2022 boli radou schválené. Následne bolo 

informované celé audiovizuálne prostredie, aj keď spätnú väzbu komunikovali len 

animátori. Zuzana Gindl_Tatárová navrhla opäť otvoriť túto tému a pokračovať v jej 

zapracovaní do hodnotenia a následne aj do zmlúv. 

- Členovia rady sa dohodli, že táto téma sa dostane do programu nasledujúceho rokovania 

rady, pričom Zuzana Gindl-Tatárová zrekapituluje výsledky a rada rozhodne o ďalšom 

postupe. 

 

 
6. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 5 ODS. 3 PÍSM. B) VP 

AVF Č. 1/2018 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ 

FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. 

V ZNENÍ NESKORŠÍCH PREDPISOV (neverejné rokovanie) 

 

6.1 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.1 vo  výzve č. 3/2023 

k protokolu č. Dist/10j-3/2023/P2.1  
Riaditeľ fondu informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí. Odborná komisia hodnotila 
v  termíne uzávierky 9 žiadostí o dotáciu, z ktorých odporučila podporiť 7 žiadostí v celkovej sume 
50.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli riaditeľom prijaté rozhodnutia v zmysle zákona.  

 

6.2  Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogramy 1.1.1; 1.2.1 a 1.3.1 v priebežnej 

štipendijnej výzve č. 5/2023 k protokolu č. PŠV_5_2023_4_ 
Riaditeľ informoval členov rady o priebehu hodnotenia žiadostí. Odborná komisia hodnotila v tomto 
termíne uzávierky 5 žiadostí o štipendium, z ktorých odporučila podporiť všetky žiadosti v celkovej 
sume 31.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia v zmysle zákona.  
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Členovia rady sa dohodli, že nasledujúce zasadnutie bude 13. februára 2024,  od 13.30 pracovné 
stretnutie a od 14.00 hod. riadne rokovanie.  
 
Po tomto podpredsedníčka rady ukončila riadne rokovanie. 
 

 

Zapísal:  PhDr. Andrej Obuch 

 

Overovateľka:  JUDr. Ivana maláková 

 

Bratislava 16. 1. 2024 

 

Mgr. Slavomíra Salajová 

podpredsedníčka rady fondu 

 

 

Na vedomie:  dozorná komisia, riaditeľ fondu 

 

 
 


